

## اسم الرياضة / الاتحاد: الاتحاد السعودي للرياضات الذهنية

الشروط والمتطلبات التي يجب توفرها في اللاعبين والملاعب الراغبين في التسجيل في تجارب الأداء أو التصفيات متضمنة العمر:

1. يجب ارتداء الزي الرياضي المناسب.
2. لا يسمح بمشاركة الرياضيين الموقوفين بعقوبة انضباطية.
3. لا يسمح للاعب /ة بالمشاركة في أكثر من تجربة أداء.
4. يسمح مشاركة سعودي/ة الجنسية، وكما يُسمح بمشاركة الغير سعوديين بشرط ان يحمل إقامة لا تقل سنه سارية المفعول وستكون نسبة مشاركة الاجانب هي 12 % من عدد الرياضيين كما يُسمح بمشاركة المواليد
- وأبناء المواطنة (يعامل المواليد كمواطنين في حال أثبت ذلك)
5. يجب أن يكون اللاعب/ة لائق/ة طبيا مع ضرورة إحضار كشف لا تقل مدة اصداره عن 6 أشهر من تاريخه ولن يسمح لأي شخص بالمشاركة دون كشف طبي و ضرورة احضاره بيوم أقامه تجارب الاداء.
6. في حال الرياضة مفعلة بالأندية الحكومية / نادي خاص ( نافس ) لابد احضار اللاعب/ة اخضار الكورنيه الخاص به و تمثيل ناديه المسجل بنظام الاداء الرياضي.
7. في حال وجود المسابقة نفسها للشباب والرجال أو للشابات والسيدات يلزم على اللاعب /ة اختيار مسابقة واحدة منهما ولا يمكن المشاركة في كلتا الفئتين.
8. أن يكون المشارك ملم بأنظمة واللوائح الخاص بالعبة
9. للجنة المنظمة حق استخدام الصور والفيديوهات التي يتم التقاطها خلال دورة الألعاب السعودية 2024 في الحملات الإعلامية والاعلانية على وسائل الاعلام ، ومنصات التواصل الاجتماعي.
10. تنفيذ وضمن التزام الأشخاص الخاضعين لهذه اللائحة بأحكامها وأحكام أي لائحة أو تعميم أو تعليمات تتعلق بالمسابقة أو الفعالية.
11. ان لا يقل عمر اللاعب عن 16 عاما .
12. مراعاة جميع الالتزامات المنصوص عليها في الأنظمة الأساسية للاتحاد، وجميع اللوائح، والقرارات، والتعليمات، والتعاميم الصادرة من الاتحاد.
13. التقيد والالتزام بقوانين اللعبة المنصوص عليها من قبل الاتحاد.
14. قبول أن جميع الأمور الإدارية والانضباطية والتحكيمية المتعلقة بالمسابقة يتم تسويتها عن طريق الاتحاد وفقاً للأنظمة واللوائح المنظمة.
15. مراعاة مبادئ اللعب النظيف والروح الرياضية.
16. عدم تواجد الأشخاص غير المصرح لهم بالتواجد داخل صالة المسابقة أثناء أقامه البطولة.
17. قبول جميع الترتيبات التي يتم عملها عن طريق الاتحاد.
18. الالتزام بارتداء ملابس مناسبة للفعالية.
19. للجنة الحكام استبعاد أي فريق لا يلتزم باللوائح والأنظمة وتحرير محضر بذلك.

**Requirements and Conditions for Players Wishing to Register for Trials or Qualifications, Including Age Conditions and requirements that must be**

met by male and female players wishing to register for auditions or qualifiers, including age:

1. . Appropriate sports uniform must be worn
  2. . Athletes suspended with a disciplinary penalty are not allowed to participate
  3. . A player is not allowed to participate in more than one audition
  4. A Saudi national is allowed to participate, and non-Saudis are also allowed to participate provided that he or she holds a valid residence permit valid for at least one year. The participation rate of foreigners will be 12% of the number of athletes. Newborns are also allowed to participate. And children of citizenship (born in Saudi Arabia are treated as citizens if this is proven)
  5. The player must be medically fit and must bring a medical examination, the period of which is no less than 6 months from its date. No person will be allowed to participate without a medical examination, which must be brought on the day of the auditions
- . 6 In the event that sports are played in government clubs/private clubs (Nafes), the player must bring his or her own Card and represent his club, who is registered in the sports performance system
- . 7 If there is the same competition for young men and men or for young women and women, the player must choose one competition from them and it is not possible to participate in both categories.8. The participant must be familiar with the rules and regulations of the game
- . 9 The organizing committee has the right to use photos and videos taken during the 2024 Saudi Games in media and advertising campaigns on the media and social media platforms
- . 10 Implementing and ensuring that persons subject to these regulations adhere to its provisions and the provisions of any regulation, circular or instruction related to the competition or event
- The player must be at least 16 years old. 11
- 12 Observe all obligations stipulated in the basic regulations of the Federation, and all regulations, decisions, instructions, and circulars issued by the Federation
- . 13 Adherence and commitment to the laws of the game stipulated by the Federation

**. 14 Accept that all administrative, disciplinary and arbitration matters related to the competition are settled by the Federation in accordance with the governing rules and regulations.**

**15. Observe the principles of fair play and sportsmanship**

**. Unauthorized persons shall not be present inside the competition tournament 16hall during the**

**17. Acceptance of all arrangements made by the Federation**

**. 18 Commitment to wearing appropriate clothing for the event**

**19. The Referees Committee will exclude any team that does not adhere to the rules and regulations and write a report accordingly.**